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Aan wethouder Krabbedam 
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Betreft: technische vragen milieuzone Maastricht 

 

Maastricht, 18 januari 2019 

 

Geachte wethouder Krabbendam, 

Naar aanleiding van de door u gepubliceerde onderzoeken heeft de VVD Maastricht nog enkele technische 

vragen over deze onderzoeken. Graag ontvangen wij op deze vragen een antwoord zodat we de 

onderzoeken op een goede wijze kunnen interpreteren. 

Onderzoek Grenspaal 12 

1.  Pagina 3 
eerste regel 
inleiding 

Waar en wanneer heeft de gemeente Maastricht de ambitie om te voldoen aan 
de WHO-normen voor de luchtkwaliteit vastgelegd? 

2. Pagina 5 
bovenaan 

Waarom wordt er specifiek voor de nieuwe zone C gekozen, nu deze niet meer 
gekoppeld is aan het betaald parkeergebied? 

3. Pagina 24 
onderaan 

Er wordt een dynamisch bebordings- en handhavingssysteem op de 
Maasboulevard voorgesteld. Zijn de kosten hiervoor meegenomen in het 
Raadsvoorstel en in het onderzoek van Buck Consultants International? 

 

Onderzoek Royal HaskoningDHV 

4. Pagina 10 
bovenaan 

Royal HaskoningDHV stelt een kentekenregistratie voor om zo de samenstelling 
van het wagenpark te onderzoeken. Is dit nuttig nu er (nog) geen uitwisseling 
van Duitse en Belgische voertuiggegevens middels het kenteken is. Hoeveel zou 
een dergelijk onderzoek kosten? Wil het college dit onderzoek daadwerkelijk 
uitvoeren? 

5. Pagina 11 
tabel 3-3 

Wordt bij het vervangingsgedrag rekening gehouden met het feit dat niet 
iedereen direct zijn auto vervangt? 

 

Tenslotte hebben wij nog een vraag over het landelijk uniformeringsvoorstel, zoals onder andere 

beschreven in de correspondentie van de staatsecretaris richting de Tweede Kamer. 



6. Zijn de uniforme emissievoorstellen van de staatsecretaris straks verplicht in een milieuzone of zijn die 

voorstellen de strengst mogelijke die ingevoerd mogen worden door een gemeente? Is een Zero emissie 

zone voor personenauto’s verplicht vanaf 2030? 

 

Met vriendelijke groet, 

Nicky Beckers 

Burgerlid VVD Maastricht 


